
بعد از سال های زیادی تیم ملی والیبال بزرگسالان کشورمان با 

هدایت سرمربی ایرانی کارش را آغاز کرد و این شروع یکشنبه 

آینده با آغاز رسمی اردوی تیم ملی شکل جدی تری به خودش 

می گیرد تا راهی که والیبال ایران همیشه بر سر آن بحث داشت 

بالاخره آغاز شود. شاید نتایج تیم ملی والیبال کشورمان در 

المپیک با مربی مطرح روس ها باعث شد تا مسیر اعتماد به 

مربی ایرانی برای جامعه والیبال و مردم هموار شـــود و حالا 

بهروز عطایی که سابقه سرمربیگری تیم ملی جوانان ایران را 

در کارنامه اش دارد فرمان این مسیر سخت را در دست گرفته 

تا بـــا کادرفنی خوش نامی چون مصطفی کارخانه به عنوان 

سرپرست که ایرانی ها خاطرات خوشی را هم از زمان مربیگری 

او دارنـــد برای بهترین عملکـــرد ایران با بازیکنان جوانش به 

مستطیل والیبال قدم بگذارند. ترکیب باتجربه ها و جوانان 

در اردوی تیم ملی والیبال کشورمان برای حضور در مسابقات 

قهرمانی آســـیا باز هم قامت والیبال ایران را با ترکیب جوان 

آراسته است، بازیکنان جوانی که المپیک را تجربه کرده اند، 

بازیکنان جوانی که در اردوهای المپیک حضور داشتند ولی 

فرصت حضور در این آوردگاه را نداشتند و بازیکنان جوانی که 

از تیم ملی جوانان اولین تجربه خود را پشت سر می گذارند 

و بهروز عطایی تصمیـــم دارد به این بلندقامتان جوان برای 

مسابقات آینده اعتماد کند، اعتمادی که بی ربط به شناخت 

کامـــل او از این جوانان نخواهد بـــود. به بهانه چهره جدید 

تیم ملی چه در کادرفنی و چه در تیم ملی با ســـرمربی تیم 

ملی والیبال کشـــورمان درباره این روزهای والیبال هم کلام 

شدیم، از خداحافظی ســـعید معروف گرفته تا جای خالی 

اسامی باتجربه های والیبال در لیست اعلام شده و البته فشار 

بیش از حدی که روی تیم والیبال وارد شده بود. گفت وگوی 

»فرهیختگان« با بهروز عطایی را در ادامه می خوانید. 

روزهای پرکاری را می گذرانید، از این روزهای والیبال بگویید؟

والیبال جزء رشته هایی است که بیشترین مسابقات سطح ملی را 

در بین رشته های مختلف ورزشی دارد و بیشتر تمرکز فدراسیون 

جهانی روی برگزاری مســـابقات ملی اســـت، لیگ ملت ها را در 

تمام ســـال ها داریم، تقریبا یکی در میان مسابقات جام جهانی، 

قهرمانی جهان، قهرمانی قاره ها، بازی های آســـیایی و المپیک 

را داریم که می شود گفت تیم های ملی کشورها، سالی با یک یا 

دو مسابقه معتبر آسیایی و جهانی مواجه هستند که ما هم از این 

قائده مستثنی نیستیم. امسال هم تیم والیبال بزرگسالان ما در 

چند مرحله مسابقه قرار گرفت که با لیگ ملت ها شروع، با المپیک 

ادامه و شهریورماه هم قهرمانی آسیا را خواهیم داشت که ان شاءالله 

نتایج خوبی بگیرد و والیبال ما به آنچه که شایسته اش است برسد. 

از ترکیب انتخابی تیم ملی بگویید، ترکیبی از بازیکنان جوان 

و باتجربه به اردو دعوت شده اند، مبنای انتخاب شما عملکرد 

بچه ها در المپیک و لیگ ملت هاست؟

سعی کردیم از تعدادی از بازیکنان المپیکی مان استفاده کنیم، 

ضمن اینکه تعدادی از بازیکنان  ما که در لیگ ملت ها عملکرد قابل 

قبول و حتی به نوعی شانس حضور در المپیک را هم داشتند ولی 

از آنجایی که برای المپیک 12 بازیکن را می توان همراه داشت با 

محدودیت مواجه بودیم، ما آنهایی که شایسته حضور در المپیک 

بودند ولی به دلیل محدودیت ها نتوانســـتند در المپیک حاضر 

باشند را به جمع 5 نفره بازیکنان المپیکی مان اضافه کردیم. این 

مفهومش این نیســـت که از بازیکنان المپیکی در آینده استفاده 

نشـــود یا به بحث فنی شان ربط داشته باشد؛ بهترین های ایران 

بودند که برای تیم ملی کشورمان در المپیک رقابت کردند و فکر 

می کنم ما باید از همه پتانسیل والیبال ایران در بخش های مختلف 

مسابقات استفاده کنیم. اینکه فقط بخواهیم از 13 یا 14 نفر در 

تمام مســـابقات اســـتفاده کنیم مغایر با تفکرات من است و نظر 

شخصی من این است که مسابقات والیبال در سطح بین المللی 

را باید طبقه بندی و اولویت بندی کرد تا براساس آن اولویت بندی ها 

تیم را تنظیم و آماده کرد و از تمام نفرات برای شرکت در مسابقات 

بزرگ اســـتفاده کنیم، در این مسابقات به بازیکنان بزرگ مانند 

موسوی، غفور و بچه های دیگر استراحت دادیم تا آنها در این فضا 

قرار نگیرند. تعدادی از بازیکنان المپیکی و تعدادی که در اردوها 

بودند و چند بازیکن تیم ملی جوانان را در اردو قرار دادیم تا تلفیقی 

از بازیکنان خوب در قهرمانی آسیا شرکت کنند. 

پس جای خالی چند اسم اگر خداحافظی معروف را قطعی 

درنظر بگیریم، مانند امیر غفور، موسوی، صالحی و شریفی 

در اردوی تیم خالی است، دلیلش همان فشار و استراحتی 

که گفتید است؟

بله، به هر حال در المپیک فشار زیادی به این بازیکنان وارد شد و 

در مسابقات مختلفی شرکت کردند، البته به این بچه های حاضر 

در تیم که در ترکیب المپیک هم بودند فشار زیادی وارد شد. به طور 

حتم به صابر کاظمی، میلاد عبادی پور، میثم صالحی، علی اصغر 

مجرد و جواد کریمی هم فشار وارد شد ولی به این تعداد از بازیکنان 

نیاز بیشتری داشتیم و سعی کردیم این فرصت به بچه های دیگر 

هم داده شود، ضمن اینکه من اعتقاد دارم بازیکنان ما نباید تحت 

فشار قرار بگیرند، طی سال های اخیر فشار زیادی روی بازیکنان 

بزرگ مان مانند محمد موسوی، سعید معروف، امیر غفور و شهرام 

محمودی در گذشته و فرهاد قائمی وارد شد که سعی ما بر این است 

تا این فشار غیرمتعارف بر بچه ها وارد نشود و بهترین بازیکنان ما 

در مهم ترین مسابقات شرکت کنند و بی جهت سبب فرسودگی 

ذهنی و جسمی شان نشویم. 

با این دیدگاه شـــما، فکر می کنید خداحافظی ستاره هایی 

مانند معروف و شـــاید موسوی به تعویق بیفتد و به والیبال 

برگردانید؟

تیم ملی محل شایسته ترین ها و بهترین هاست، سعید معروف، 

موســـوی و بچه های دیگر از بهترین های والیبال ما هســـتند و 

زحمات زیادی برای والیبال ایران کشیدند و فکر می کنم تا زمانی 

که می توانند به والیبال ایران کمک کنند باید بمانند و این خواسته 

جامعه والیبال و مردم کشور است. در اولین فرصت از این بازیکنان 

دعوت به عمل می آید. من با محمد موسوی دو روز پیش صحبت 

کردم، قطعا نیاز به اســـتراحت دارند و در آینده از این بازیکنان به 

امید خدا استفاده خواهیم کرد. 

شما ارتباط صمیمانه ای با خیلی از بچه ها دارید، این امتیاز 

می تواند آن روحیه همدلـــی که یک تیم لازم دارد را به تیم 

ملی والیبال برگرداند؟ 

همه این بچه ها بازیکنان من در رده باشـــگاهی و رده های ملی 

جوانان و نوجوانان و شاگردان من بودند که ارتباط خیلی خوبی 

بین من و آن بچه ها حاکم اســـت. تمام تلاشم این است که قبل 

از بحث فنی، انســـجام تیمی شـــکل بگیرد، چون ما با یک گروه 

ذهنی هماهنگ و هم سو به طور حتم نتایج بهتری خواهیم گرفت 

و سعی می کنیم ذهن هم سو را در چارچوب گروهی قرار دهیم و از 

چارچوب های مناسب برای کارهای گروهی و فنی هم بهره بهینه 

بگیریم و شاهد موفقیت والیبال باشیم. 

تیم ملی نـــه در لیگ ملت ها و نه در المپیک عملکرد قابل 

قبولی را به نمایش نگذاشت، در این بازی ها می توانیم امیدوار 

به دیدن چهره دیگری از والیبال باشیم؟

ســـعی می کنیم بهترین عملکرد را داشته باشیم، به هر حال در 

ورزش هیچ چیزی قابل پیش بینی نیست ولی ما به توانمندی های 

بچه های خودمان واقفیم و ســـعی می کنیم تمـــام انرژی مان را 

بگذاریم تا بهترین عملکرد اتفاق بیفتد و سعی می کنیم به حواشی 

که در والیبال و بیرون والیبال اتفاق می افتد توجه نکنیم، نیاز به 

همبســـتگی جامعه والیبال وجود دارد تا سبب خوشحالی مردم 

شـــده و نتیجه حاصل به سود والیبال باشد، درنهایت خوشحال 

کردن مردم برای ما مهم ترین معیار و پارامتر است. 

تیم ملی والیبال ایران برای حضور موفق در مسابقات بزرگ 

به چه چیزهایی نیاز دارد؟

چرخه تولید بازیکنان والیبال ادامه پیدا می کند و تیم های پایه 

ما طی سال های اخیر موفقیت های خیلی خوبی داشتند و این 

می تواند در تیم ملی که محل وصل جوانان و بزرگســـالان است 

اتفاق نیفتد. در گذشـــته بحث اســـتفاده از بازیکنان جوان رخ 

می داد ولی بیشـــتر در حد شعار بود و فکر می کنم از بازیکنان 

جوان مان به خوبی استفاده نشد و باید یاد بگیریم همیشه مثل 

کشورهای معتبر دنیا دو سه تیم آماده داشته باشیم و از این دو 

سه تیم همیشه برای مسابقات معتبر استفاده کنیم. طبقه بندی 

مسابقه برای من مهم است و برنامه ریزی دقیق می طلبد. برای 

مســـابقه ای مانند المپیک با صددرصد قوا و مســـابقاتی مانند 

لیگ ملت ها با تلفیقـــی از بازیکنان جوان و باتجربه که فرصت 

بازی کمتری در طول سال داشتند، باشد تا آنها فرصت بازی و 

کسب تجربه برای جایگزینی نفرات باتجربه تر در مسابقات را به 

دست آورده و با فضای مسابقات بین المللی آشَنا شوند. مسابقات 

آسیایی تعریف خودش را دارد، جام جهانی هم همین طور و اگر 

ما اولویت بندی ها را درســـت انجام دهیم می توانیم 30 بازیکن 

خوب مان را در دو تیم مختلف آماده داشـــته باشیم. می توانیم 

از الگوهای مناسب دنیا استفاده کرده و کمک کنیم تا والیبال 

بهتر از اینکه الان هســـت باشد. ضمن اینکه ما باید توقع مان را 

از والیبال درست کنیم، فشاری که الان به تیم ملی والیبال مان 

می آوریم بیشتر از فشاری است که به تیم نایب قهرمان المپیک 

وارد می شود. والیبال ما جزء تیم های خوب دنیاست ولی بهترین 

تیم دنیا قطعا نیست، ما جزء 10 تیم برتر دنیا هستیم و جزء سه 

تای اول نیستیم، این را خودمان می دانیم ولی نوع نگاه و توقعی 

که از والیبال ما وجود دارد این است که انگار ما تیم اول جهان 

هســـتیم و این می تواند ناخودآگاه یک فشار غیرمتعارف به تیم 

ملی وارد شـــود و باعث می شـــود آن چیزی هم که باید حاصل 

نشـــود. امیدوارم جامعه والیبال، مردم خوب کشور، رسانه ها و 

همه فضاهایی که والیبال را ترغیب و رصد می کنند همت کرده 

و شرایطی را مهیا کنند تا والیبال ما مسیری پر از آرامش را دنبال 

کند و نتایجش باعث خوشحالی مردم شود. 

یعنـــی انتظارمان را از تیم ملی در بازی های آســـیایی پایین 

بیاوریم؟

نه، اصلا دنبال پایین آمدن انتظار نیستیم، تلاش مان را می کنیم 

که بهترین نتیجه را بگیریم و در مسابقات آسیایی بهترین عملکرد 

را داشـــته باشیم. حرف من این است که ما جایگاه والیبال مان را 

می دانیـــم، در دوره کولاکوویچ جزء 8 تا 10 تیم برتر دنیا بودیم، 

در دوره آلکنو جزء 12 تیم دنیا بودیم و قبل تر هم هشتم و هفتم 

و نهم بودیم. ما جزء 4 تیم برتر دنیا نبودیم و نیســـتیم، چون یک 

عالمه فاصله با معیارهای جهانی داریم، سخت افزار و نرم افزارمان 

هیچ کدام در آن قواره نیست و فکر می کنم این پتانسیل نفرات ما 

بود که به والیبال کمک کرد تا به تیم های خوب دنیا برســـد ولی 

اینکه جزء تیم های خوب هستیم یا بهترین تیم دنیا هستیم قطعا 

بهترین تیم نیستیم اما جزء خوب ها هستیم. 

حمایت از مربی ایرانی تا الان چطور بوده؟

معمولا ما ایرانی ها نســـبت به تغییر مقاومت می کنیم و من فکر 

می کنم که می توانستیم حتی زودتر هم این فرصت را به مربیان 

ایرانی بدهیم. قطع به یقین ما در المپیک قبل تر و قبلی اگر از مربی 

ایرانی استفاده می کردیم شاید نتیجه از این ضعیف تر نمی بود ولی 

اگر با مربی ایرانی همین مقام را در المپیک به دســـت می آوردیم 

شاید مربی مورد بدترین هجمه ها واقع می شد. مردم نگاه خاص 

خودشـــان را دارند و فکر می کنم یک فرهنگ سازی درست برای 

والیبال باید اتفاق بیفتد و فکر می کنم مربی های ما ویژگی های 

عملکردی خوبی دارند و می توانند به رشد والیبال ایران کمک کنند. 

از تمرینات و مسابقات قبل بازی های آسیایی هم بگویید. 

بازیکنان جوانان که در اردوها هستند، 6 بازیکن دیگر هم به آنها 

وصل شدند و از شنبه بچه های المپیکی مان وارد اردو می شوند 

و از یکشـــنبه تمرینات ما به طور رســـمی و با همه بازیکنان مان 

شروع می شـــود. بازی تدارکاتی نداریم و به احتمال زیاد بازی 

تدارکاتی و دوستانه ای بین تیم ملی جوانان و بزرگسالان برگزار 

می شود اما برای تیم ملی بزرگسالان بازی تدارکاتی جداگانه ای 

درنظر نگرفته ایم. 

شنبه ۲۳ مرداد ۱۴۰۰   شماره ۳۳۸۹

w w w . F D N . I R

@ورزش f a r h i k h t e g a n d a i l y

گفت وگوی »فرهیختگان« با سرمربی جدید تیم ملی والیبال ایران

وف و غفور نیاز به استراحت دارند عطایی: موسوی، معر
  جزء خوب های والیبال دنیا هستیم، نه بهترین آن!

آگهی مزایده
دانشـــگاه آزاد اسلامی واحد گرمسار در نظر دارد تعداد 20 

قطعه شتر مرغ پرواری را به صورت زنده از طریق مزایده به فروش 

رســـاند. لذا کلیه اشخاص حقیقی و حقوقی می توانند جهت 

خرید اسناد مزایده به اداره تدارکات دانشگاه مراجعه نمایند.

1- دانشگاه در رد یا قبول هریک از پیشنهادات مختار است.

2-هزینه آگهی روزنامه به عهده برنده مزایده است.

3- مدت زمان خرید اســـناد مزایده وتحویل اسناد تکمیل شده 

به دبیرخانـــه دانشـــگاه، ده روز کاری از تاریخ درج آگهی در 

روزنامه می باشد.

روابط عمومی دانشگاه آزاد اسلامی واحد گرمسار

آگهی مزایده عمومی 
دانشـــگاه آزاد اسلامی واحد نوشـــهر در نظر دارد زمین به 

مســـاحت 6000 مترمربع واقع در فضای مجاور دانشـــگاه را 

بـــه منظور ایجاد گلخانه و فضـــای بوم گردی، از طریق مزایده 

به شـــرح مندرج در اسناد مربوطه به پیمانکاران واجد شرایط 

به صورت اجاره واگذار نماید. لـــذا متقاضیان میتوانند جهت 

اخذ اسناد مزایده حداکثر تا تاریخ 1400/05/30، به نشانی: 

نوشـــهر- میدان لتینگان )نگین دریا(- دانشگاه آزاد اسلامی 

واحد نوشـــهر- طبقه 4 مراجعه و یا عندالزوم با شماره تماس: 

7-52374500-011 داخلی 19 تماس حاصل نمایند. ضمنا 

هزینه درج آگهی بر عهده برنده مزایده می باشد.

آگهی مناقصه عمومی
دانشگاه  آزاد اسلامی واحد كازرون درنظر دارد برابر مجوز دبیرخانه 

هیات امنای دانشـــگاه آزاد اسلامی استان فارس، نسبت به خرید و 

نصب تجهیزات چهارگانه شامل آشپزخانه، رخشویخانه، قفسه بندی و 

سکوبندی آزمایشگاه های بیمارستان امام علی)ع( از طریق برگزاری 

مناقصه عمومی اقدام نماید. متقاضیان ملزم هســـتند جهت رویت 

محـــل اجرای پروژه و دریافت فرم هـــای موضوع مناقصه، در روزها و 

ســـاعات اداری به آدرس دانشگاه آزاد اسلامی کازرون واحد عمران 

مراجعه نموده و در صورت نیاز با شـــماره 09171540546 تماس 

حاصل فرمایند. ضمنا تاریخ تحویل اوراق مناقصه به دفتر حراســـت 

دانشگاه تا پایان وقت اداری روز شنبه مورخ 1400/06/06 است.

)ضمنا هزینه درج آگهی با برنده مناقصه است(.

روابط عمومی دانشگاه آزاد اسلامی واحد کازرون

آگهی مزایده عمومی 
دانشگاه آزاد اسلامی واحد بوشهر در نظر دارد اموال اسقاطی خود شامل )آهن آلات، 

پایه های تیرآهنی، دیگ رویی، ماهی تابه، ســـیلو ســـیمان، پلاستیک و یک دستگاه 

موتورســـیکلت تریل و یک دستگاه کفی تراکتور دومحور چهارچرخ بزرگ( را از طریق 

مزایده عمومی به فروش رساند.متقاضیان محترم می توانند با واریز و ارائه فیش بانکی 

به مبلغ 200/000 ریال بدون استرداد وجه به حساب 0115860670000 و شناسه 

)مراجعه به کارشناس مالی واقع در نشانی درج شده در آگهی( از تاریخ انتشار آگهی به 

مدت 7 روز اداری طبق برنامه زمان بندی ذیل )باهماهنگی قبلی( جهت بازدید از اموال 

مذکور به مجتمع دانشگاهی عالیشهر مراجعه نمایند. همچنین ضروری است جهت خرید 

اسناد مزایده به نشانی: بوشهر- میدان شهرداری – ابتدای بلوار شهید رئیسعلی دلواری - 

ساختمان ولایت دانشگاه آزاد اسلامی واحد بوشهر- دفتر حقوقی مراجعه شود. ساعات و 

مکان بازدید: ساعت 8 صبح الی 13 - تلفن تماس : 09384498992 - ضمنا هزینه 

درج آگهی به عهده برنده مزایده می باشد.
روابط عمومی دانشگاه آزاد اسلامی واحد بوشهر

نوبت دوم

بازتاب تغییرات در والیبال ایران پس از ناکامی در المپیک

عطاییی، مربی موقت یا دائمی؟ 
تیم ملی والیبال ایران که امید زیادی داشت تا با نسل طلایی خود در المپیک 2020 توکیو روی 

سکو برود نهایتا حتی از مرحله گروهی هم موفق به صعود نشد تا یکی از نمایندگان ناکام ایران در 

این مسابقات لقب گیرد. ایران با ولادیمیر آلکنوی روس که سابقه حضور در سه المپیک را داشت، 

راهی این مســـابقات شـــد و با وجود برتری برابر لهستان در دیدار نخست که در پایان دور گروهی 

صدرنشین شد درنهایت رتبه ای بهتر از پنجمی در گروهش کسب نکرد. قطع همکاری فدراسیون 

والیبال با سرمربی روس و همچنین خداحافظی سعید معروف از تیم ملی مهم ترین اتفاقاتی بود 

که پس از پایان المپیک برای تیم ایران رخ داد و بازتاب های مختلفی در رسانه های خارجی داشت. 

پاسور تیم ملی ایران پس از رقابت های المپیک تصمیم به خداحافظی از تیم ملی گرفت و به سال های 

حضورش در این تیم خاتمه داد. سایت »پلست اسپورت« لهستان درباره این اتفاق می نویسد: »سعید 

معروف دیگر قرار نیست برای تیم ملی والیبال ایران به میدان برود و پس از ناکامی در رقابت های 

المپیک تصمیم به خداحافظی گرفت. یکی از بهترین پاســـورهای والیبال دنیا از سال 2005 در 

تیم ملی کشورش به بازی پرداخت و حالا پس از 16 سال از این تیم جدا شد. او طی این مدت 9 

مدال طلای قهرمانی در آسیا به دست آورد و در سال 2014 پس از اینکه در تیم منتخب رقابت های 

لیگ جهانی قرار گرفت بیش از قبل برای طرفداران والیبال در دنیا شـــناخته شد. او همچنین در 

سال های 2014 و 2015 به عنوان بهترین ورزشکار کشورش نیز انتخاب شد. ملی پوشان والیبال 

ایران خیلی زود از مسابقات المپیک کنار رفتند. آنها در بازی نخست خود لهستان را شکست دادند 

و شـــروع خوبی داشتند اما در ادامه فقط توانستند ونزوئلا را که ضعیف ترین تیم گروه بود، ببرند و 

در دیداری حساس و سرنوشت ساز مقابل ژاپن در تای بریک باختند و پنجم شدند. معروف در رده 

باشـــگاهی نیز لباس تیم های مختلفی را به تن کرد و البته در کشـــورهای مختلفی نیز بازی کرد. 

زنیت کازان، اما ویلاس سیه نا و بیجینگ بایک موتور چین ازجمله مشهورترین تیم هایی بودند که 

این پاسور باتجربه ایرانی در آنها به میدان رفته است.« فدراسیون والیبال ایران این بار برای حضور 

در رقابت های قهرمانی آسیا سراغ یک گزینه داخلی رفت و بهروز عطایی را به عنوان جانشین آلکنو 

در این تیم منصوب کرد. سایت سیاتکای لهستان در گزارشی از وضعیت تیم ملی ایران پس از رفتن 

آلکنو، می نویسد: »پس از عدم موفقیت در رقابت های المپیک، ولادیمیر آلکنو از هدایت تیم ملی 

ایران کنار رفت و وظایف او به بهروز عطایی واگذار شد. این مربی ایرانی که سابقه قهرمانی با ایران 

در رقابت های زیر 21 سال جهان را در کارنامه دارد باید این تیم را برای حضوری موفق در رقابت های 

قهرمانی آسیا که به زودی برگزار می شود، آماده کند. این مسابقات قرار است در ژاپن برگزار شود و 

تیم ایران در گروه دوم با پاکستان، تایلند و هنگ کنگ هم گروه است. این رقابت ها از این جهت برای 

تیم های مدعی آسیایی اهمیت دارد که دو تیم برتر جواز حضور در مسابقات قهرمانی جهان در سال 

2022 را کسب می کنند. ایران به عنوان مدافع عنوان قهرمانی در این رقابت ها حاضر خواهد بود. 

این تیم در این رقابت ها دیگر سرمربی روس خود را روی نیمکت نخواهد داشت؛ چراکه این مربی در 

المپیک توکیو عملکردی ناموفق به همراه این تیم داشت و با دو برد و سه شکست نتوانست تیمش 

را از مرحله گروهی بالاتر ببرد. سرمربی جدید تیم ایران 51ساله است و علاوه بر هدایت تیم زیر 21 

سال این کشور، سابقه دستیاری در تیم ملی را نیز دارد. باید دید آیا عطایی تنها برای حضور در این 

تورنمنت به سمت سرمربی تیم منصوب شده یا حضورش روی نیمکت ایران طولانی مدت خواهد 

بود. تیم ایران در این مسابقات با ترکیبی از بازیکنان جوان و باتجربه خود شرکت خواهد کرد.« 

نسیم شیرازی
روزنامهنگار


